
                                                     P R O T O K Ó Ł  Nr XII/2007
                         Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H
              odbytej w dniu 27 września  2007r w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
                                                            w Kozienicach             

         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 11-tej otworzył  
S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 
Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego,  
zaproszonych Gości oraz wszystkich obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie uczestniczy 20  osób, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
21 Radnych, stanowi qworum do podejmowania uchwał, decyzji.

  Lista obecności Radnych oraz zaproszonych Gości stanowi integralną część niniejszego 
protokołu.
  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zaproponował zmiany do porządku 
Sesji polegające na wprowadzeniu następujących projektów uchwał:

Projekty uchwał budżetowych  o nr roboczym:
- 10a w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie,
- 10b w sprawie ustanowienia zabezpieczenia pożyczki zaciągniętej w Wojewódzkim 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie,
- 11 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok,
Projekt  nr 3 po zmianie w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Kozienice na 
rok 2007     
   Powyższe projekty uchwał  zostały przyjęte, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 
Radnych bez uwag – jednogłośnie.
Głosowanie odbyło się oddzielnie nad każdą z wymienionych powyżej propozycji. 

    Po czym Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka  zaproponował zdjęcie z porządku 
dzisiejszej Sesji projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości oraz zwolnień w podatku od nieruchomości i przesunięcie na kolejną Sesję,  
ponieważ projekt uchwały wymaga dokładnej i głębszej analizy i podjęcia rozstrzygnięcia  
kompleksowo.
Propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez uwag – 
jednogłośnie.
 
    Przewodniczący Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej  Pan Marek Kuźmiński, w imieniu 
Komisji  zaproponował zdjęcie z porządku obrad  projekt zmieniającej uchwały w sprawie 
ustalenia odpłatności za świadczenia przedszkoli prowadzonych przez Gminę Kozienice 
wykraczające ponad obowiązujące podstawy programowe wychowania przedszkolnego,  
ponieważ w toku omawiania  i dyskusji j.w projektu uchwały,  pojawił się głos, który mówił,  
aby obniżone  świadczenia dotyczyły zarówno dzieci uczęszczające do Przedszkola jak i do 
Żłobka.
Proponowana uchwała obniża stawkę za jedno dziecko -  za dzieci  uczęszczające tylko do 
Przedszkola.



Zasadne byłoby, aby obniżone stawki dotyczyły zarówno dzieci uczęszczające do 
Przedszkola jak i do Żłobka.
Mając na uwadze powyższe Przewodniczący sugeruje, aby wyjaśnić wszystkie wątpliwości    
 i na następną Sesję do tej sprawy powrócić.
Powyższa propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez 
uwag – jednogłośnie.

  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda, przypomniał że porządek 
dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco:

Proponowany  porządek   S e s j i : 

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.
3. Interpelacje i zapytania Radnych.
4. Powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia wyboru 

ławników do Sądu Rejonowego w Kozienicach 
      5.   Informacja  Burmistrza Gminy z wykonania budżetu za I półrocze 2007r.        

6.   Podjęcie uchwał w sprawie:
-  zmian w budżecie Gminy na 2007r.,

          - wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Kozienicach na kadencję 
            w latach 2008-2011,

- rozwiązania użytkowania wieczystego gruntu ustanowionego na rzecz 
  Spółdzielni Mieszkaniowej w Kozienicach,

          - przyjęcia darowizny gruntu Skarbu Państwa na rzecz Gminy – ulica 
            Sikorskiego,

- wyrażenia zgody na sprzedaż w przetargu nieograniczonym gruntów we wsi 
   Janików,
- zmiany opłaty stałej w Żłobku,
- zmiany formy organizacyjno-prawnej Ogrodu Jordanowskiego,
- przyjęcia gminnego programu profilaktyki i opieki nad dziećmi i rodziną
   na lata 2007 – 2010.

7. Informacja Kierownika MG OPS o zabezpieczeniu pomocy społecznej 
mieszkańcom Gminy w roku 2006 i 2007 i kierunki działań na rok 2008.

      8. Sprawozdanie  Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w Wydziale 
          Polityki Społecznej Urzędu Miejskiego w Kozienicach.
      9. Informacja Wydziału Edukacji o organizacji roku szkolnego 2007/2008.
    10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
    11. Wolne wnioski i informacje.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z 
Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 
porządku obrad?

Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji. 

  Proponowany porządek Sesji z uwzględnieniem przyjętych poprawek j.w.  został przyjęty w 
głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez uwag – jednogłośnie.      



Ad. 2.
  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji.

Protokoł Nr XI/2007 z dnia 20 sierpnia  2007 został przyjęty bez zastrzeżeń.

Ad.3.
    W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali:

Radny Pan Kuźnar Stanisław zapytał:

-  Dlaczego w czasie Ogólnopolskiej imprezy osób niepełnosprawnych „Szukamy Siebie” 
nie funkcjonowała winda? 
- Dlaczego w dniu 09.07.2007r. nie byli powiadomieni na piśmie niepełnosprawni o 
odbiorze platformy przy amfiteatrze?
- Kto był inspektorem nadzoru po linii branżowej na tej inwestycji? 
- Czy platforma pochyła spełnia wymagania w zakresie nośności? ( Radny ma wątpliwości  
czy nie jest zbyt niska nośność górnej platformy dla osób niepełnosprawnych. )
- Kto był odpowiedzialny za obsługę elektryczną na powyższej imprezie? Nastąpiły  
trzykrotne awarie w dostawie prądu elektrycznego, nie odbył się z tego powodu Koncert, był  
opóźniony program imprezy. 
- Czy była robiona ekspertyza nośności podłoża ul. Piłsudskiego?( Radny prosi o odpowiedź 
na piśmie.)
- Dlaczego na ul. Piłsudskiego występują zastoiny wody?
- Dlaczego nie obniżono krawężników przy przejściach dla pieszych w ul. Piłsudskiego, co 
jest efektem wyrywania ich w chwili obecnej?

Radna Pani Grażyna Ziółek zapytała:
- Na jakim etapie jest restrukturyzacja SPZOZ „ Przychodnie Kozienickie”
- Dlaczego przy jednych drogach są budowane zjazdy a przy drugich nie?
- Czy prawdą jest, że został powołany Zastępca Dyrektora KCKRiS, oraz  Kierownik 
Pensjonatu KCKRiS?
- Dlaczego przy ul. Głowaczowskiej, Kochanowskiego, Warszawskiej, Konstytucji 3 Maja 
świecą się w dzień lampy?

Radny Pan Marek Buczkowski zapytał:
- Czy realizowana jest inwestycja związana z zagospodarowaniem ul. Słonecznej  

włącznie z kładką przez rzekę Zagożdżonkę?
- Czy w ramach realizacji zadania zgłoszonego do Funduszu Spójności pn.  

Zapewnienie prawidłowej gospodarki wodno ściekowej na terenie gminy Kozienice  
planuje się wykonanie brakujących sieci na terenach miejskich / ul. Radomska /?

- Czy w ramach realizacji zadania zgłoszonego do Funduszu Spójności pn.  
Zapewnienie prawidłowej gospodarki wodno ściekowej na terenie gminy Kozienice  
planuje się zabezpieczenie dodatkowych ujęć wody?

Radny Pan Mirosław Markiewicz pytał o przyczyny tak dużych  opóźnień w realizacji  
gwarancyjnej tj.  usuwanie usterek na stadionie, chodzi o wymianę murawy boiska. 
Radny nie krył zdenerwowania, wyrażając niepokój w związku z przedłużającymi się 
pracami przy wymianie murawy, kilkakrotnie podawane były terminy zakończenia prac.  
Pytał – czy jest może coś, co się przed Radnymi ukrywa, czy Radni znają całą prawdę o 
wymianie tej murawy?  



Radny ciekawy był – od kiedy łączność między Radą a Urzędem odbywa się w prasie?
Nawiązał do artykułu z dnia 20 września 2007r.  dot. wypowiedzi Burmistrza na temat 
sztucznego lodowiska. Radny zapytał – czy mamy wykupioną stronę w prasie, jeśli tak to 
czy Rada może swoje stanowisko wyrażać w prasie?
   
Radny Pan Krzysztof Pawlik zapytał:

- Dlaczego na działce obok targowicy, na ul. Boh. Getta  nie jest budowany parking,
który by w znacznym stopniu rozwiązał problemy z parkowaniem w dni targowe?
- Dlaczego na ulicy Nowy Świat obok bloku nr 8A nie ma zatoczek jak również parkingu 
dla mieszkańców tego bloku. Zdaniem Radnego brak zatoczek powoduje utrudnienia dla 
innych użytkowników ruchu. ( Drogą tą jeżdżą samochody ciężarowe do Mleczarni jak 
również do Gimnazjum Nr 1). Radny sugerował, aby w ramach dobrej współpracy 
Burmistrza oraz Prezesa Spółdzielni Mieszkaniowej - problem rozwiązać.
- Dlaczego bagatelizowana jest sprawa przebudowy odcinka 200m  drogi dojazdowej do pól 
i działek rekreacyjnych w Psarach?  Odcinek ten jest bardzo niebezpieczny, często są kolizje  
drogowe, szczególnie zimą, proponuje aby podjąć stosowne działania w celu poszerzenia 
wału, złagodzenia łuków, tak żeby 2 samochody mogły się wyminąć.
- Kiedy będzie wykonany remont elewacji  budynku Profilaktyki Uzależnień?

Radny Pan Zenon Ośka zapytał:
- Kiedy rozpocznie się realizacja budowy ul. Osiedlowej w Ryczywole?

 Radny Pan Edward zapytał – kiedy będzie rozebrany budynek przy ulicy Bohaterów 
Studzianek 31 ? 

Ad. 4.
W punkcie tym Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zaproponował 
powołanie Komisji Skrutacyjnej w liczbie trzech osób, celem przeprowadzenia 
i sporządzenia protokołu z głosowania w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w 
Kozienicach na kadencję w latach 2008 – 2011.
Propozycja powołania Komisji Skrutacyjnej w liczbie trzech osób została przyjęta w 
głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez uwag – jednogłośnie. 
W związku z tym przystąpiono do zgłaszania kandydatów do Komisji Skrutacyjnej:

Radny Pan Marek Buczkowski zgłosił Radną Panią Renatę Wołos,
Radny Pan Marek Kuźmiński zgłosił Radnego Pana Włodzimierza Kowalskiego,
Radna Pani Alicja Kordula zgłosiła Radną Panią Zofię Świechowską.
Kandydaci wyrazili zgodę do pracy w Komisji Skrutacyjnej.
Propozycja zgłoszonych kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej została przyjęta w 
głosowaniu jawnym w obecności 20 Radnych przy 3 głosach wstrzymujących.

W czasie 10 - cio minutowej  przerwy Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się.
Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej została wybrana Radna Pani Renata Wołos. 

Ad.5.
    Sprawozdanie  z wykonania budżetu Gminy Kozienice za I półrocze 2007r.  przedstawił  
Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka.
Powyższa informacja była przedmiotem szczegółowej analizy, dyskusji posiedzeń Komisji  
branżowych Rady.



Radni informację z wykonania budżetu za I półrocze 2007r. otrzymali na piśmie w 
ustawowym terminie.
 Informacja stanowi integralną część niniejszego protokołu.

    Po czym Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zaprezentował Uchwałę 
Nr RIO-R/239/07 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 
z dnia 13 września 2007r. w sprawie opinii o przedłożonej informacji o przebiegu 
wykonania budżetu Gminy Kozienice i planów finansowych Samorządowych Instytucji  
Kultury oraz SP ZOZ „Przychodnie Kozienickie” za I półrocze 2007r.
Uchwała Nr: RIO-R/07 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Warszawie z dnia 13 września 2007r. stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Do przedstawionej informacji Burmistrza Gminy jak i Uchwały Nr RIO-R/239/07 z dnia 
13 września 2007r. uwag, pytań – Radni nie zgłosili. 

  Ad. 6. 
     Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty uchwał :

-    w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kozienice na 2007 rok.
Projekt uchwały  został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych  bez uwag 
– jednogłośnie.
Uchwała Nr XII/135/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok
Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Andrzej Wołos,  
w imieniu Komisji zgłosił następującą poprawkę:
W  § 1, w dziale 926 § 6050  zamiast wyrazu „ zwiększa się ” dokonać zmiany zapisu na 
„ wprowadza się”.
Powyższa propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych  bez 
uwag – jednogłośnie.   
 Projekt uchwały z uwzględnieniem przyjętej poprawki j.w. ,  w głosowaniu jawnym, w 
obecności 20 Radnych został przyjęty przy dwóch  głosach  wstrzymujących się.
Uchwała Nr XII/136/2007 w załączeniu do protokołu.
         

-  w sprawie zaciągnięcia długoterminowych pożyczek z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 2007 roku.
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20  Radnych został przyjęty  
przy dwóch głosach wstrzymujących się.
Uchwała Nr XII/137/2007 w załączeniu do protokołu.

-  w sprawie ustanowienia zabezpieczenia pożyczek zaciągniętych w Wojewódzkim 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20  Radnych został przyjęty  
przy  dwóch   głosach  wstrzymujących się.
Uchwała Nr XII/138/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok.
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XII/139/2007 w załączeniu do protokołu.



- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 
przy dwóch głosach przeciwnych oraz siedmiu głosach wstrzymujących się.
Za przyjęciem uchwały głosowało jedenastu Radnych.
Uchwała Nr XII/ 140/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Budownictwa, Komunikacji i  
Bezpieczeństwa Publicznego Pan Kuźnar Stanisław poinformował, iż Komisja 
przeprowadziła wizję lokalną zadania „ Budowa drogi do terenów inwestycyjnych w m. 
Janików II etap” po względem potrzeb i zasadności. Zdaniem Komisji tą inwestycję należy 
wstrzymać, proponując aby inne miejscowości skorzystały z takiej inwestycji.
Wyjaśnień w tej sprawie dokonał Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka.

Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało dziewięciu Radnych, głosów 
przeciwnych – sześć, wstrzymujących się – pięć
  W czasie głosowania obecnych było – 20 Radnych. 
Uchwała Nr XII/141/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 
przy pięciu głosach wstrzymujących się.
Uchwała Nr XII/142/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok
Burmistrz zgłosił autopoprawkę:
Zwiększa się wydatki budżetowe w dziale „gospodarka komunalna i ochrona środowiska o 
kwotę 535.000 zł  ( było – 480.000zł ).
Poprawka została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez uwag – 
jednogłośnie. 
Zgłoszony projekt uchwały z uwzględnieniem przyjętej autopoprawki,  w głosowaniu 
jawnym, w obecności 20  Radnych został przyjęty bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XII/143/2007 w załączeniu do protokołu.

-  w sprawie zaciągnięcia kredytu w Banku Ochrony Środowiska w Warszawie.
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19  Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XII/144/2007 w załączeniu do protokołu.

-  w sprawie  ustanowienia zabezpieczenia kredytu zaciągniętego w Banku Ochrony 
Środowiska w Warszawie w kwocie 535.000 zł.
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XII/145/2007 w załączeniu do protokołu.

-  w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok.
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 
przy jednym głosie wstrzymującym się.
Uchwała Nr XII/146/2007 w załączeniu do protokołu.



-    w sprawie  zaciągnięcia kredytu inwestycyjnego.
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
przy jednym głosie wstrzymującym się.
Uchwała Nr XII/147/2007 w załączeniu do protokołu.

-  w sprawie ustanowienia zabezpieczenia zaciągniętego kredytu inwestycyjnego w 
kwocie 2.936.000 zł.
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
przy jednym głosie wstrzymującym się.
Uchwała Nr XII/148/2007 w załączeniu do protokołu.

-  w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok.
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XII/149/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
przy jednym głosie wstrzymującym się.
Uchwała Nr XII/150/2007 w załączeniu do protokołu

- w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XII/151/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie ustanowienia zabezpieczenia pożyczki zaciągniętej w Wojewódzkim Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XII/152/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został  
przyjęty bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XII/153/2007 w załączeniu do protokołu.

Przed podjęciem kolejnej uchwały Przewodnicząca Zespołu Opiniującego kandydatów 
na ławników powołanego uchwałą Nr IX/112/2007 z dnia 28 czerwca 2007r. -  Pani 
Grażyna Ziółek przedstawiła Opinię Zespołu  o zgłoszonych kandydatach w zakresie 
spełnienia wymogów określonych w ustawie z dnia 27 lipca 2001r. Prawo o ustroju 
sądów powszechnych( Dz. U .Nr. 98, poz 1070 z  późn. zm.) oraz Rozporządzenia 
Ministra Sprawiedliwości z dnia 15 marca 2006r. ( Dz. U. Nr. 50 poz. 370) w sprawie  
szczegółowego trybu zgłaszania Radom Gmin kandydatów na ławników.  

Poinformowała m.in. :
W dniu 18 lipca 2007r. odbyło się pierwsze posiedzenie Zespołu Opiniującego 

kandydatów na ławników na którym dokonano wyboru Przewodniczącego i Zastępcy 



Przewodniczącego. Przewodniczącym została  Radna  Pani Ziółek Grażyna,  
Wiceprzewodniczącą – Pani  Beata Krawczyk Prezes Sądu Rejonowego. 

 W terminie do dnia 30 czerwca br. wpłynęło do Rady Miejskiej:
- 29    zgłoszeń kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego 
      w Kozienicach ( wybieramy – 12  ),
- 4  zgłoszenia  do Sądu Pracy w Kozienicach  ( wybieramy 7),
- 1  zgłoszenie do Sądu Okręgowego ( wybieramy – 2 ), 
- 0    do Sądu  Pracy i Ubezpieczeń Społecznych w Radomiu
    ( wybieramy – 2).

   
Liczba wybieranych ławników ( kadencja 2008-2011) została podana zgodnie z  

pismem Prezesa Sądu Okręgowego w Radomiu Nr Adm. 0150-15/07 z dnia 28 maja 2007r. 

Informacja w sprawie szczegółowego trybu zgłaszania Radom Gmin kandydatów na 
ławników oraz wzoru karty zgłoszenia była  wywieszona na tablicach ogłoszeń w Urzędzie 
Miejskim oraz była zamieszczona w telewizji kablowej.

   Zespół dokonał  weryfikacji złożonych wszystkich dokumentów kandydatów na ławników 
sądowych zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Sprawiedliwości z dnia 15 marca 2006r
 

Reasumując Zespół po przeprowadzonej weryfikacji   ustalił, które dokumenty  pozostają  
bez biegu , ponieważ nie spełniają  wymogów prawnych.
Przesłano do wiadomości  pisma tym kandydatom na ławników sądowych, których 
zgłoszenia pozostawia się bez biegu.  

Zespół ustalił, że należy skierować pismo do Prezesa Sądu Okręgowego w Radomiu z  
informacją o ilości kandydatów zgłoszonych do poszczególnych sądów tam, gdzie są 
niedobory w  celu zajęcia stanowiska, czy należy przeprowadzić dodatkowy nabór i w 
jakim terminie, aby mieszkańcy Gminy Kozienice mieli swoich reprezentantów w tych 
sądach, bądź pozostawiamy Gminę Kozienice bez reprezentacji ławników.

Pisma Prezesa Sądu Okręgowego w powyższej sprawie stanowią integralną część 
niniejszego protokołu.  
Następnie zapoznano się z informacją od właściwego organu  Policji na temat kandydatów 
na ławników zgodnie z wykazem. Zespół stwierdził,  iż kandydaci do Sądu Rejonowego w 
Kozienicach w liczbie, 12 osób zgodnie z wykazem otrzymali pozytywną opinię.

      Ustalono, że wykaz kandydatów na ławników jako karta do głosowania powinna być 
sporządzona alfabetycznie i tylko tych kandydatów, którzy otrzymali pozytywną opinię 
Zespołu.

Po czym Komisja Skrutacyjna przystąpiła do prac związanych z przeprowadzeniem 
wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Kozienicach.
Komisja przygotowała karty do głosowania tajnego, przekazała Radnym a następnie 
przystąpiła do sporządzenia protokołu z przeprowadzonego głosowania.

Po czym został odczytany Protokół Komisji Skrutacyjnej  przez Przewodniczącą Komisji  
Panią Renatę Wołos.

Do przedstawionego protokołu uwag nie zgłoszono.
Protokoł Komisji Skrutacyjnej stanowi integralną część niniejszego protokołu.



Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zaprezentował projekt  
uchwały:   

- w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2008 – 2011.
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
przy jednym głosie wstrzymującym się.
Uchwała Nr XII/154/2007 w załączeniu do protokołu.

-  w sprawie rozwiązania użytkowania wieczystego ustanowionego na nieruchomości  
położonej w Kozienicach.
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XII/155/2007 w załączeniu do protokołu.

-  w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego 
nieruchomości położonej w Kozienicach.
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XII/156/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie przeznaczenia do zbycia w drodze przetargu nieruchomość stanowiącą 
prawo użytkowania wieczystego Gminy Kozienice.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Budownictwa, Komunikacji i  
Bezpieczeństwa Publicznego Pan Stanisław Kuźnar przekazał wniosek z Komisji:
„ Odroczyć przetarg do czasu sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego z 
ukierunkowaniem podziału na działki budowlane”. Zdaniem Radnego należałoby się  
zastanowić – czy nie wstrzymać się ze sprzedażą, argumentując że wartość w przyszłości 
kilkakrotnie wzrośnie, na dzień dzisiejszy nie jest przygotowana kwota do przetargu. 

Burmistrz wyjaśnił ogólne zasady jakie określa studium.
Zacytował ponownie uzasadnienie do uchwały w sprawie przeznaczenia do  sprzedaży
w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej prawo użytkowania wieczystego gminy 
Kozienice.
Uzasadnienie stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
Burmistrz zwrócił uwagę, że  wycenę można zrobić wtedy,  jak będzie zgoda na sprzedaż, nie 
można robić wstępnej wyceny przed sprzedażą.
Dodał, iż nie ma żadnych przeszkód prawnych, aby przedstawić projekt na kolejną sesję,  
jeśli w dniu dzisiejszym nie otrzyma pozytywnej akceptacji. 
 
Radny Pan Andrzej Wołos zauważył, że wniosek zgłoszony przez przedmówcę nie może być 
głosowany, ponieważ  przyjęto proponowany porządek Sesji.  
 Po czym Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały w brzmieniu przedstawionym 
przez Burmistrza poddał pod głosowanie.
Za przyjęciem uchwały głosowało – 9  Radnych,
Głosów przeciwnych  - 9,
Głosów wstrzymujących się – 2.
Głosowanie nad powyższym projektem uchwały nie zostało rozstrzygnięte.
Projekt uchwały zostanie przedstawiony na kolejnej Sesji.  

-  w sprawie ustalenia opłaty stałej za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez  
gminę.



Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XII/157/2007 w załączeniu do protokołu.

-  w sprawie przekształcenia placówki oświatowo – wychowawczej – ogród 
jordanowski, o nazwie „Ogród Jordanowski” w Kozienicach, w placówkę oświatowo – 
wychowawczą – ognisko pracy pozaszkolnej, o nazwie „ Ogród Jordanowski” w 
Kozienicach.
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XII/158/2007 w załączeniu do protokołu.

-  w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i opieki nad dzieckiem i  
rodziną na lata 2007 – 2010
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XII/159/2007 w załączeniu do protokołu.

Ad. 7. 
Informację o zabezpieczeniu pomocy społecznej mieszkańcom  gminy w roku 2006 i 2007
 i kierunki działań na rok 2008 przedstawiła Pani Halina Grudzień – Kierownik MG OPS.
Do powyższej informacji Radni uwag nie zgłosili.
Informacja stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad. 8.
Protokoł  Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w Wydziale Polityki Społecznej 
Urzędu Miejskiego w Kozienicach przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan 
Zenon Ośka.
Protokoł Komisji Rewizyjnej  w załączeniu do protokołu.
Do przedstawionego protokołu – uwag nie zgłoszono.

Ad. 9.
Informacje o organizacji roku szkolnego 2007/2008 przedstawił Dyrektor Wydziału 
Edukacji Urzędu Miejskiego w Kozienicach  Pan Robert Boryczka.
Do przedstawionej informacji uwag nie zgłoszono.
Informacja stanowi integralną część niniejszego protokołu.
Ad. 10.
  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania radnych.

Dot.   windy na amfiteatrze
Burmistrz w tej sprawie wystąpił na piśmie do Dyrektora KCKRiS z prośbą o wyjaśnienie. Z 
odpowiedzią  treści pisma Dyrektora KCKRiS Burmistrz zapoznał radnych (obecnie winda 
jest w całości sprawna, platformy działają i nie ma obaw przy korzystaniu z nich ).

Dot. braku udziału osób niepełnosprawnych przy odbiorze platformy w amfiteatrze -  
Informacja w tej sprawie była przedstawiona na ostatniej Sesji, niemniej jednak Burmistrz  
poinformował ponownie.
Odbiór końcowy przystosowania istniejących ciągów komunikacyjnych dla potrzeb 
niepełnosprawnych w okolicy amfiteatru został dokonany zgodnie z wymogami prawnymi, z  



udziałem inwestora, wykonawcy i inspektora nadzoru. Odbiór został poprzedzony odbiorem 
dokonanym przez Urząd Dozoru Technicznego Oddział w Radomiu, który wydał decyzję w 
sprawie eksploatacji urządzeń transportowych.
Zaproszenie niepełnosprawnych – nie wynikało z żadnych przesłanek prawnych.
Burmistrz zobowiązał Dyrektora KCKRiS,  aby zaprosić osoby niepełnosprawne celem 
zapoznania się z zasadami funkcjonowania windy. 

Dot. powołania  inspektorów branżowych – w ramach inwestycji powołany był inspektor 
branży ogólnobudowlanej.  Powoływanie inspektorów branżowych nie było konieczne.
Wykonawca robót przedłożył komplet dokumentacji powykonawczej / atesty; pomiary 
elektryczne, deklaracje/. Organem nadrzędnym był Urząd Dozoru Technicznego 
dopuszczający urządzenie do eksploatacji.

Dot. nośności górnej platformy dla osób niepełnosprawnych – zamontowana platforma 
typu SLIM do transportu osób niepełnosprawnych posiada deklarację zgodności  
dopuszczającą ją do obrotu. Urządzenie jest standardowym wyrobem stosowanym na całym 
świecie dla tego typu przeznaczenia. Organem dopuszczającym platformę do eksploatacji  
przy określonych parametrach był Urząd Dozoru Technicznego Oddział w Radomiu. Dla 
przedmiotowej platformy wydana została pozytywna decyzja Dozoru Technicznego. 

Dot. obsługi   elektrycznej na imprezie  Ogólnopolskich Prezentacji Artystycznych 0sób 
Niepełnosprawnych „Szukamy Siebie” na OSIR . Za zabezpieczenie, obsługę elektryczną 
odpowiadał Dyrektor KCKRiS.
Awaria spowodowana, była brakiem profesjonalizmu, zapotrzebowanie mocy nie było 
dostosowane do tej linii.

Dot. ekspertyzy nośności podłoża ulicy Piłsudskiego – zakres prac w ulicy Piłsudskiego 
obejmował asfaltowanie nawierzchni, polepszenie jej stanu dla ruchu lokalnego.  
Ekspertyza nośności podłoża dla przedmiotowej inwestycji nie była wykonywana, gdyż nie 
była konieczna. Parametry geometryczne pierwotnej nawierzchni z bloczków betonowych 
oraz posiadane informacje dotyczące rodzaju podłoża, poziomu wód gruntowych oraz strefy 
przemarzania pozwoliły na określenie odpowiednich parametrów wykonania nawierzchni z 
mieszanki mineralno-asfaltowej.

Dot. zastoin wody na ulicy Piłsudskiego – wystosowano pismo do Inspektora Nadzoru oraz 
Wykonawcy robót informujące o zaistniałym fakcie. Na dzień dzisiejszy czekamy na zajęcie  
pisemnego stanowiska Inspektora Nadzoru i Wykonawcy w kwestii co do ewentualnych 
przyczyn powstawania przedmiotowych zastoin.

Dot. krawężników przy przejściach dla pieszych w ul. Piłsudskiego -  na ulicy Piłsudskiego 
istnieją dwa przejścia dla pieszych w okolicach ulicy Cmentarnej i Kochanowskiego.
W ramach inwestycji związanej z asfaltowaniem ulicy obydwa przejścia zostały wykonane.
W ramach inwestycji związanej z przebudową chodnika w ulicy Piłsudskiego realizowanego 
przez Kozienicką Gospodarkę Komunalną nie są wykonywane dodatkowe przejścia dla 
pieszych w ulicy Piłsudskiego, dlatego też nie zachodzi konieczność wyrywania 
krawężników, Burmistrz Gminy proponował, aby Komisja branżowa przeprowadziła wizję 
lokalną, czeka na uwagi i wnioski Komisji w tej sprawie. 

W kwestii działań związanych z restrukturyzacją SP ZOZ „Przychodnie Kozienickie”
głos zabrała Pani Małgorzata Bebelska - Z-ca Burmistrza Gminy, informując m.in.:



W dniu 20 sierpnia 2007r. Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia programu 
restrukturyzacji i zmian strukturalnych SP ZOZ „Przychodnie Kozienickie”
Burmistrz podjął  kolejne działania, powołał Zarządzeniem Zespół celem  wykonania 
dalszych czynności i zmian strukturalnych SP ZOZ „Przychodnie Kozienickie”
z prawem do prowadzenia negocjacji z osobami składającymi oferty.
Pani Burmistrz podała także skład Zespołu:

1. Mariusz Prawda
2. Marek Kuźmiński
3. Krzysztof Ambroziewicz
4. Jerzy Tabaka
5. Małgorzata Bebelska
6. Włodzimierz Stysiak
7. Elwira Skoczek
8. Marek Pacyna     

Po czym poinformowała, że Zespół w powyższym składzie spotka się w najbliższy 
poniedziałek, w związku z tym wystąpiono do Dyrektora SP ZOZ „Przychodnie 
Kozienickie” o przygotowanie niezbędnych materiałów.

Dot. budowania zjazdów przy drogach – podczas realizacji inwestycji związanych z budową 
chodników w ciągu dróg gminnych, zgodnie z obowiązującymi przepisami w przypadku 
utrudnienia zjazdu z drogi publicznej przy każdej drodze i w takim przypadku są 
realizowane zjazdy indywidualne oraz publiczne.
Innym zagadnieniem jest budowa dojazdów do posesji oddalonych o znaczne odległości od 
pasa drogowego / często 20, niekiedy 50 m, a może i więcej/. Ciężko uznać, że budowa 
takich dojazdów do posesji indywidualnych leży w interesie Gminy, oraz jest zgodna z  
zadaniami statutowymi które ma realizować Gmina.    

W kwestii zmian kadrowych wypowiedział się Dyrektor KCKRiS Pan Marek Łuczyński.
Poinformował m. in.:
Nie jest prawdą, że zostały obsadzone stanowiska Zastępcy Dyrektora KCKRiS, jak również 
Kierownika pensjonatu, ponieważ statut KCKRiS nie pozwala na utworzenie takich 
stanowisk. Utworzono natomiast stanowisko Kierownika recepcji – obsadzenie tego 
stanowiska odbyło się w drodze awansu, które nie wpłynęło na stan finansowy KCKRiS.
Więcej informacji na temat finansów i oszczędności Dyrektor KCKRiS przekaże na piśmie.

Dot. zapalonych lamp na ulicach w ciągu dnia – było to spowodowane faktem prowadzenia 
prac konserwatorskich przez firmę działającą na zlecenie Gminy Kozienice.

Dot. realizacji inwestycji związanej z  zagospodarowaniem ul. Słonecznej włącznie z kładką 
przez rzekę Zagożdżonkę – przedmiotowe zadanie inwestycyjne  nie jest obecnie 
realizowane z uwagi na nie ujęcie go w  budżecie gminy Kozienice na 2007r. Zadanie może 
być realizowane w przypadku uwzględnienia w budżecie gminy Kozienice, w związku z tym 
należy o tym pamiętać przy konstrukcji kolejnych budżetów. 

Dot. wykonania brakujących sieci wod – kan na terenie miejskim – w ramach Funduszu 
Spójności nie będą realizowane inwestycje związane z uzupełnieniem brakujących sieci na 
terenach miejskich. Problem brakujących sieci na terenie miejskim w okolicy ul.  
Radomskiej został częściowo zrealizowany poprzez budowę sieci wod – kan w



 ul. Konstytucji 3 Maja i 1 Maja.  

Dotyczy zabezpieczenia dodatkowych ujęć wód w ramach realizacji zadania zgłoszonego do 
Funduszu Spójności – w chwili obecnej na ukończeniu jest inwestycja związana z budową 
Stacji Uzdatniania Wody, o wydajności szczytowej 100m3/h planowane wpięcie w istniejący  
układ sieci nastąpi IV kw 2007r. W ramach inwestycji realizowanej,  w ramach Funduszu 
Spójności pn. „ Zapewnienie prawidłowej gospodarki wodno ściekowej na terenie gminy 
Kozienice” planuje się zmodernizowanie dwóch istniejących stacji uzdatniania wody w 
m. Stanisławice i Łuczynów wraz ze zwiększeniem ich wydajności.
Decyzje dotyczące pozyskiwania dodatkowych ujęć wodnych będą rozpatrywane w terminie 
późniejszym, głównie w oparciu o zatwierdzone zasoby wodne w m. Opatkowice.

W kwestii przyczyn opóźnień usuwania usterek boiska piłkarskiego na stadionie głos zabrał  
Dyrektor KCKRiS,  który poinformował że jest to końcówka prac. Dodał gdyby ta Sesja była 
za tydzień, to tych pytań by nie było. Zdaniem Dyrektora 26 października 2007r. płyta 
boiska już się zazieleni.
Powodem opóźnień były nieporozumienia z wykonawcą. Miał dwie możliwości albo iść na 
drogę prawną do Sądu co mogłoby się okazać drogą dłuższą i kosztowną, albo negocjować.  
Wybrał to drugie wyjście i wymiana warstwy ziemi na płycie boiska już się kończy.( W tym 
roku wymiana musiała być przeprowadzona, gdyż kończy się okres gwarancji, dzięki temu 
Gmina nie będzie musiała za nic płacić.)

Dot.  komunikacji pomiędzy Urzędem, KCKRiS i Radnymi( chodzi o artykuł w prasie) –
gdzie została umieszczona wypowiedź Burmistrza i Dyrektora KCKRiS na temat budowy 
sztucznego lodowiska.
Cyt. „Decyzja samorządu gminnego dojrzewała powoli, zabrakło 2 tygodni na rozliczenie 
dotacji, powodem opóźnienia były wątpliwości części Radnych itd.” 
Burmistrz z tą treścią artykułu zapoznał się dopiero dzisiaj, ponieważ był na urlopie.
Za te słowa , które powiedział j.w. odpowiada. O tym mówił również na ostatniej  
Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej, jeśli chodzi o dalsze komentarze redaktora, który to 
pisał – za to Burmistrz nie odpowiada.  Burmistrz dodał, iż woli rozmawiać jak  „człowiek z 
człowiekiem” a nie wirtualnie poprzez  media -  prasa jest po to, aby o czymś pisać.
Jeśli chodzi o wypowiedź Dyrektora KCKRiS ,to co powiedział  to nie wie, czy to było 
autoryzowane czy nie -    pozostawił to bez komentarza, bo każdy swój komentarz powinien 
do tego dopasować.

Radny Pan Mirosław Markiewicz zauważył, że artykuł świadczy o tym, że ktoś podaje 
informacje nieprawdziwe.

Radna Pani Ziółek Grażyna:  czytając ten artykuł, jest zbulwersowana i trudno do tego się  
nie odnieść .
Zwróciła uwagę, dlaczego społeczeństwu przekazuje się  informacje nieprawdziwe, tj.  że 
kilku Radnych jest winne temu, że nie będzie lodowiska, a co robił KCKRiS, co robił Urząd
przez ten cały rok? Pieniądze były przyznane w 2006r.
Zapytała – czy tylko decydował 1 miesiąc, dlaczego w m-cu czerwcu poruszana była dopiero 
sprawa lodowiska, a ostateczny termin został określony na III kwartał br.
Zdaniem Radnej 2 miesiące jest za mało na wykonanie tego wszystkiego, to co jest zawarte 
w porozumieniu.  
 



Dot.  budowy parkingu obok Targowicy na ul. Bohaterów Getta – Zadanie inwestycyjne 
związane z budową parkingu przy ul. Boh. Getta nie zostało uwzględnione w budżecie  
gminy na 2007r.

Dot. budowy parkingu przy ul. Nowy Świat – Teren przy bloku Nowy Świat 8a nie jest  
terenem Gminy, jest to teren stanowiący własność Spółdzielni Mieszkaniowej, która 
wyłącznie nim dysponuje i może być na nim inwestorem. Brak uzasadnienia budowy zatok 
parkingowych bezpośrednio przy drodze.

Dot.  drogi do działek rekreacyjnych w Psarach – droga do działek jest drogą gruntową 
lokalną, jej stan został poprawiony podczas wiosennych napraw dróg nieutwardzonych.  
Droga charakteryzuje się małym natężeniem ruchu. Budowa drogi możliwa będzie po 
uwzględnieniu w budżecie Gminy zadania inwestycyjnego  związanego z opracowaniem 
projektu i jej budową.

Dot.  remontu budynku Profilaktyki Uzależnień – obecnie został rozstrzygnięty przetarg na 
wykonawstwo termomodernizacji obiektu. Po ustawowym terminie powiadomienia 
uczestników przetargu zostanie zawarta umowa. Zadanie jest planowane do wykonania w 
b.r.

Dot. budowy ul. Osiedlowej w Ryczywole – obecnie został rozstrzygnięty przetarg na 
wykonawstwo. Po ustawowym terminie powiadomienia uczestników przetargu zostanie 
zawarta umowa. Zadanie jest planowane do wykonania w terminie do 30.05.2008r.

Dot.  terminu rozbiórki przy ul. Boh. Studzianek 31 – pismem z dnia 08.08.2007r. na 
wniosek Urzędu,  Kozienicka Gospodarka Komunalna udzieliła odpowiedzi że 
przeprowadziła dwa postępowania na rozbiórkę budynku przy ul. Boh. Studzianek 31 (tj.  
zaproszenie do składania ofert na rozbiórkę budynku wraz z uporządkowaniem terenu, 
pierwsze na dzień 11.07.2007r. i drugie na dzień 03.08.2007r.)oba zakończyły się  
negatywnie. Po tych czynnościach KGK przedłożył kalkulację kosztów rozbiórki w/w 
obiektu. Obiekt ten zostanie rozebrany w miesiącu listopadzie br. w ramach zlecenia przez 
KGK.

Ad. 11.

W punkcie tym głos zabrał przedstawiciel Sejmiku Województwa Mazowieckiego Pan 
Czesław Czechyra, który w pierwszej kolejności podziękował za zaproszenie na Sesję, a 
następnie podzielił się kilkoma informacjami. 
Na wniosek Komisji Zdrowia Sejmiku Województwa Mazowieckiego  Zarząd Mazowsza 
zdecydował  o wyodrębnieniu komponentów wsparcia Szpitali powiatowych oraz Domy 
Pomocy Społeczne. Najprawdopodobniej jeszcze w tym roku uda się pozyskać środki 
finansowe dla naszego Szpitala w wysokości 1mln zł z przeznaczeniem na remonty,  
modernizację oraz zakup sprzętu.
Ponadto 500 tyś.  zł prawdopodobnie uda się pozyskać dla Domu Pomocy Społecznej w 
Kozienicach.
Dodał, iż Mazowiecka jednostka wdrażania programów unijnych zaczyna ruszać „pełną 
parą”, w Radomiu będzie Delegatura tej jednostki, będzie tam można uzyskać wszelkie  
informacje, zachęcał  również do strony internetowej.
  
W dalszej części głos zabrali:



Radny Pan Mirosław Markiewicz prosił o udzielenie informacji na temat poszerzenia 
jeziora Kozienickiego. Od kilku dni dociera informacja na ten temat, podobno jest już jakaś 
korespondencja wymiany pomiędzy Ogrodem Działkowym a Urzędem.
Mając na uwadze powyższe Radny zapytał – czy prawdą jest, że będzie eksmisja Ogrodów 
Działkowych tego pasa, który bezpośrednio przylega  do jeziora?    
     
Zastępca Burmistrza Gminy  Pan Igor Czerwiński zdementował tą informację,  
poinformował, że żadne działania nie są prowadzone w kierunku poszerzenia jeziora. 

Radny Pan Pułkowski Edward  w imieniu osób starszych, sygnalizował potrzebę 
zwiększenia ilości ławek na skwerze centralnym, jak również usunięcia suchej sosny, która 
zagraża bezpieczeństwu  przechodniom i samochodom,  znajdująca się przy zjeździe z  
Kozienic w kierunku Radomia.

  Ustosunkowując się na powyższe Burmistrz poinformował, iż zostanie sprawdzony skwer, 
jeśli jest taka społeczna potrzeba  i miejsce na to pozwoli to postulat zostanie zrealizowany.

Jeśli chodzi o suchą sosnę, należy ją zlokalizować i przygotować zlecenie na wykonanie 
wycinki.   

Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przekazał trzy informacje:

1/   Poinformował m.in.: 12 września 2007r. została podpisana przez Wojewodę 
Mazowieckiego Decyzja o ustaleniu lokalizacji drogi nr 79 na odcinku Ryczywół – 
Kozienice.
Decyzji nadaje się rygor natychmiastowej wykonalności.
Jest to najważniejszy dokument, który daje prawo inwestorowi do przeprowadzenia 
przetargu. W tej chwili jeśli nie ma pieniędzy na ten cel,  pozostaje jedynie szukanie 
środków finansowych, bo sprawy administracyjne są zamknięte. 
Wydanie nieruchomości przewidzianych pod ta drogę krajową nastąpi w terminach:

- 60 dni dla nieruchomości niezabudowanych,
- 180 dni dla nieruchomości zabudowanych.

Mając na uwadze pilną  potrzebę realizacji inwestycji,  inwestor  wystąpił z wnioskiem o 
nadanie decyzji o ustaleniu lokalizacji drogi rygoru natychmiastowej wykonalności,  
uzasadniając to interesem społecznym, jak też poprawą bezpieczeństwa ruchu na istniejącej
drodze krajowej.
Rozbudowa i modernizacja infrastruktury drogowej jest jednym z elementów mających 
wpływ na rozwój gospodarczy kraju, co odnosi się do w/w zamierzenia inwestycyjnego,  
realizowanego na odcinku ponad 15 km. 
    
2/ W Rankingu inwestycyjnym samorządów powiatowych w skali kraju ogłoszonych we 
„WSPÓLNOCIE” – Kozienice zajęły znowu wysoką pozycję tym razem – 19,
w historii było 10, 20, 28. Jest to sprawdzanie wysiłku inwestycyjnego, liczone jest średnio z 
trzech lat. Informacja ta winna mobilizować nas do kolejnych działań. 
  
3/  Burmistrz przybliżył trochę historii o gospodarce nieruchomościami na terenie naszej  
Gminy, mając na uwadze sprawę sprzedaży gruntów pod tereny inwestycyjne, nawiązując 
do dzisiejszego, nierozstrzygniętego projektu  uchwały w sprawie przeznaczenia do zbycia w 
drodze przetargu nieruchomość położoną w Janikowie. 



 Zwrócił uwagę, że nie będzie składał wniosku o zwołanie nadzwyczajnej Sesji w tej  
sprawie.
Powrócił do tematów, które w przeszłości  były trudne i trzeba było dyskutować m.in. o:
prowadzonych postępowaniach „ ESSELTE”, sprzedaży całego POM ( są zainwestowane 
pieniądze zewnętrzne, produkcja idzie), ciągłym kontrolowaniu Kozienickiej Fabryki Mebli
w kontekście tym, że nie damy się oszukać, żeby nie płacili podatków, już I rata zaległa  
została uregulowana, sprzedano Osiedle Polesie na cele mieszkaniowe, też było trudno
„ mury pną się do góry” – te wszystkie działania dzisiaj poskutkowały tym, że Kozienicom 
przyznano w 2005 roku I miejsce w kategorii miast powiatowych jako Profesjonalna Gmina 
„Przyjazna inwestorom”, zdobyliśmy największą ilość punktów w tym rankingu – to do 
czegoś zobowiązuje, stąd też na bazie tego co się wydarzyło w przeszłości    prosił o 
zrozumienie organu wykonawczego Burmistrza, że przedstawi  projekt uchwały 
nierozstrzygnięty dzisiaj -  na najbliższej Sesji.
   
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 
dokonał zamknięcia o godz. 16.45  XII  SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ w KOZIENICACH.

Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY 
     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ
Elżbieta Kołodziejczyk
        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA
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